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Trafikudvalget har i brev af 1. april 2009 stillet mig følgende spørgsmål 705, 
som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina 
Lorentzen Dehnhardt (SF).

Spørgsmål nr. 705:

"Med henvisning til vedhæftede pressemeddelelse ”Danmarks bedste 
forebyggelsesprojekt ligger for døden” bedes ministeren redegøre for, hvilke 
modeller Vejle Kommune lovligt kan anvende, hvis den vil overdrage de 3 mio. 
kr. samt de 16 biler, som projektet Respekt for Fart tidligere rådede over, til 
Projektet selv, således at dette fortsat kan bestå. Herunder bedes oplyst, om 
f.eks. salg af bilerne til 1 kr. m.v. er lovligt."

Svar:

Jeg lægger personligt stor vægt på, at der løbende fokuseres på trafiksikkerhed, 
og en vigtig del af dette arbejde er de faktisk mange initiativer, der 
gennemføres rundt omkring i landet. Der er heller ingen tvivl om, at netop fart 
og respekt for fart er helt afgørende for at komme tragiske trafikuheld til livs.

Det konkrete spørgsmålet omkring overdragelse af midler fra Vejle Kommune 
til en privat part omhandler dog spørgsmål omkring den kommunale økonomi, 
og jeg har derfor oversendt spørgsmålet til Indenrigs- og Socialministeriet med 
henblik på en udtalelse. Jeg vil orientere Trafikudvalget, når jeg modtager svar 
fra Indenrigs- og Socialministeriet.

Med venlig hilsen

Lars Barfoed
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